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Zápisnica 

 

z  30. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kamenín, konaného dňa 

09.03.2018 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní: Jozef Grman, starosta obce 

Poslanci:  Anna Ilona Baranyai,Tibor Dávid, Imrich Krecsmer, Imrich Szűcs, Štefan Tóth, Pavol      

                  Tungli     

Ospravedlnení: Ladislav Neznánsky 

Ďalší prítomní:  Ing.Peter Ágh – prednosta obecného úradu 

                            Ing. František Podhorský - hlavný kontrolór obce 

                            Szűcsová Mária zam.obce 

 

Pozvaní hostia:  Neiszner József – starosta obce Héreg MR 

                             Korencsi László – zástupca starostu obce Héreg 

 

 

Verejnosť: podľa priloženej prezenčnej listiny    

 

Program: 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.  Voľba návrhovej komisie 

4.   Schválenie programu zasadnutia 

5.   Návrh úpravy rozpočtu obce Kamenín č. 1  na rok 2018 

6.   Návrh – Všeobecné záväzné nariadenie obce Kamenín č. 2/2017  o zavedení a poskytovaní          

      elektronických služieb 

7.   Návrh – žiadosť o prevod vlastníckych práv k nehnuteľnostiam – Csudaiová A. 

8.   Prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Kamenín a rozpočtové hospodárenie za rok 2016. 

9.   Delegovanie nových zástupcov zo strany zriaďovateľa do Rady školy a do Rady školy pri MŠ 

Kamenín 

10 . Rôzne – interpelácie poslancov 

11.  Diskusia 

12.  Záver 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril a viedol  Jozef Grman starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania schopné.  

Medzi poslancami zaujal miesto aj bývalý poslanec L.Tóth, ktorý tvrdí, že on nestratil mandát, lebo ho 

nikto o tom neupovedomil. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Overovatelia zápisnice:   Anna Ilona Baranyai, Pavol Tungli 

Zapisovateľka:                 Mária Szűcsová - zam. obce 

 

Pripomienky: 

Št. Tóth upozornil zapisovateľku, aby do zápisnice napísala to, čo sa deje na schôdzi a takisto 

upozornil aj overovateľov zápisnice, k tejto skutočnosti. Svoju pripomienku odôvodnil  tým, že na 

predošlom zastupiteľstve p.L.Tóth takisto hlasoval a do zápisnice  jeho hlas nebol zaznamenaný.  

 

 

K bodu 3. Určenie návrhovej komisie  
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Starosta obce navrhol návrhovú komisiu v takomto zložení:  

 

Uznesenie č. 421/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

 

 

     A) schvaľuje 

 

     Návrhovú komisiu:  

                                        predseda:   Šefan.Tóth 

                                                člen:   Tibor Dávid, Imrich Krecsmer,  

 

 

 

Hlasovanie: 

                    Počet poslancov:  7 A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, L.Neznánský, I.Szűcs, Št.Tóth,   

                                                     P.Tungli  

                                  prítomní:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I.Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                    

                                            za:   5 A.I.Baranyai, T.Dávid, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                    

                              proti:   0    

                                 zdržal sa:   1 I. Krecsmer 

 

L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

 

K bodu 4. Schválenie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený v dostatočnom časovom 

predstihu. 

Doplňujúce body k navrhnutému programu zo strany poslancov: 

T.Dávid navrhol vynechanie programového bodu č. 8:  Prerokovanie návrhu záverečného účtu obce 

Kamenín a rozpočtové hospodárenie za rok 2016, nakoľko poslanci na 29.zasadnutí OZ určili 

podmienky na schválenie záverečného účtu a to kým p.hlavný kontrolór si neodkontroluje doklady za 

r.2017 a k tomu nebude priložená audítorská správa. 

Ďalší návrh 

-  nahradiť programový bod na miesto bodu 8 správou o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Kamenín za rok 2017. 

- zaradiť do programu žiadosť o vydanie povolenia na užívanie verejného priestranstva 

 od občianskeho združenia DĽT Kamenín. 

 

Št.Tóth podal ďalší návrh a to: 

- prijatie dvoch členov do Komisie VO z radov občanov  

- zriadenie mandátnej komisie – ktorá  by mala dohľad pri strate mandátu poslancov  a pri nastúpení 

náhradníka na  funkciu poslanca. 

 

Uznesenie č. 422/2018 
 Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

  

    A) schvaľuje 

 

Program 30. zasadnutia OZ nasledovne: 

 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.    Voľba návrhovej komisie 

4.    Schválenie programu zasadnutia 

5.    Návrh úpravy rozpočtu obce Kamenín č. 1  na rok 2018 
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6.    Návrh – Všeobecné záväzné nariadenie obce Kamenín č. 2/2017  o zavedení a poskytovaní          

       elektronických služieb 

7.    Návrh – žiadosť o prevod vlastníckych práv k nehnuteľnostiam – Csudaiová A. 

8.    Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  

9.    Delegovanie nových zástupcov zo strany zriaďovateľa do Rady školy a do Rady školy pri MŠ 

       Kamenín      

10.  Žiadosť o vydanie povolenia na užívanie verejného priestranstva 

11.  Návrh zriadenia mandátovej komisie 

12   Prijatie dvoch členov do Komisie VO 

13.  Rôzne – interpelácie poslancov 

14.  Diskusia 

15.  Záver 

 

 

Hlasovanie: 

                    Počet poslancov:  7 A.I.Baranyai, T.Dávid, I.Krecsmer, L.Neznánský, I.Szűcs, Št.Tóth,   

                                                     P.Tungli  

                                 prítomní:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I.K recsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                        

                                            za:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I.Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                        

                              proti:      

                                 zdržal sa:   

                        

L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

 

T.Dávid položil otázku ako bude ďalej s hlasovaním? 

Prečo nie je započítaný hlas L.Tótha spýtal sa aj I.Krecsmer. 

Starosta na to odpovedal, že L.Tóth už od istého času nie je poslancom. 

Št.Tóth sa spýtal, či existuje na to nejaké rozhodnutie? Zo dňa 5. decembra mal v rukách také  rozhodnutie, 

ktoré obsahovalo zrušenie „niečoho“ a vec nie je ukončená. Potom sa každého poslanca opýtal, akým 

spôsobom boli informovaní o strate mandátu L.Tótha. Potom informoval poslancov o postupe pri strate 

mandátu poslanca a postup pri nastúpení ďalšieho poslanca. Ďalej poznamenal, že obec Kamenín nemá 

úradnú tabuľu a že má u seba také informácie od právnikov, ktoré obsahujú celý proces o strate mandátu 

a vzniknutie nového mandátu. Kým starosta obce nebude mať k dispozícii také rozhodnutie, že p.L.Tóth nie 

je poslancom, tak  poprosil starostu obce, ktorý viedol zasadnutie OZ, aby  sa pri hlasovaní počítalo aj 

hlasovanie p.L.Tótha. Ďalej pokračoval s prečítaním zákona o umiestnení úradnej tabuly. 

T.Dávid poznamenal, že do zápisnice  z 29. Zasadnutia OZ sa dostala aj taká veta, o ktorej sa ani neuzniesli 

a dokonca uznesenie je napísané s takým dátumom, kedy nebolo uznášaniaschopné zastupiteľstvo. K tomu 

Št.Tóth upozornil starostu, že ak už podvádza , tak nech to robí pozorne. Starosta obce na to odpovedal, že si 

to uznesenie on prečítal, máme na to aj zvukový záznam a je podpísaný dňom 29.12.2017. 

 

K bodu 5: Návrh úpravy rozpočtu obce Kamenín č. 1  na rok 2018   

Starosta obce poprosil prednostu obecného úradu, aby prečítal príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu týkajúcu 

sa projektu Interreg cezhraničná spolupráca, aby sa potom k projektu mohol vyjadriť aj pozvaný hosť starosta 

obce Héreg. 

Št. Tóth konštatoval, že kým hlavný kontrolór obce nedostane doklady na kontrolu, dovtedy nie sú ochotní 

diskutovať ani o rozpočte, ani o projekte. 

T.Dávid poznamenal, aby rozpočet bol vypracovaný tak, aby úprava rozpočtu bola viditeľná  z akej položky 

a na akú položku sú premiestnené finančné prostriedky. O takto  navrhovanej úprave rozpočtu obce nebudú 

hlasovať. Podľa poslanca Št.Tótha úprava obsahuje to, ako minula obec protizákonne peniaze.  

Prednosta obce vysvetlil poslancom spôsob navrhovanej úpravy rozpočtu, nakoľko páni poslanci sa viackrát 

nedostavili na pozývané pokračovanie 29. zasadnutia OZ. Prečerpanie rozpočtu sa môže meniť 

s odôvodnením.  Kým rozpočet nebude schválený, ani obec Kamenín ani obec Héreg sa nemôže pohnúť 

s projektom. 

Starosta pripomienkoval, že v decembri poslanci znížili rozpočet o stodvadsaťšesť tisíc eur a neboli k tomu 

žiadne pripomienky. 
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Št. Tóth sa spýtal, prečo o projekte nebola reč  na decembrovom zasadnutí. Pred štyrmi dňami sa dozvedeli 

o projekte.  

Starosta obce k tomu dodal, že zmluva bola podpísaná dňa  30.1.2018. 

Št.Tóth poprosil starostu obce Héreg aby poinformoval poslancov o priebehu uskutočnenia projektu. 

Potom v krátkosti  aj starosta obce Kamenín načrtol prítomným, zriadenie projektu od začiatku až dodnes 

a podstatu projektu. 

K tomu Št.Tóth dodal, že oni dodnes nemajú žiadnu informáciu, nie je zaradený medzi programovými 

bodmi, jeho osobu vyhľadali majitelia pozemkov a odvtedy sa s tým začal zaoberať. Našiel zoznam 

úspešných uchádzačov,  medzi nimi boli aj obce Kamenín a Héreg. Cieľom projektu je spolupráca obcí 

Kamenín a Héreg a to zveľaďovanie prírodných kultúr, spojenie turizmu. V záujme tohto projektu sa 

uskutoční aktivita obnovenia dedičstva romanomádizmu, vytvorenie možnosti eko výchovy. 

T.Dávid poznamenal, že ani poslanci neovládajú anglický jazyk, žiadajú preklad projektovej dokumentácie 

na úradný jazyk.  

I.Krecsmer sa pokúsil vysvetliť mienku niektorých občanov, ktorí sú proti projektu lebo podľa neho nie je 

potrebná veža, prístrešok k mangaliciam, ktoré podľa neho ani nie je vo vlastníctve obce sú vo vlastníctve 

starostu obce. Je rád, že je prítomný na zastupiteľstve starosta obce Héreg, aspoň vidí, aká je situácia 

v Kameníne, že ak poslanci odsúhlasujú rozpočet, tak sa to nedá prekročiť.  Ale v Kameníne sa dá všetko. 

Nakoniec im tu vysvetľuje niekto, kto tu ani nemá čo hľadať, prečo je prekročený rozpočet. Preto má obec na 

účte toľko peňazí, lebo zastupiteľstvo nenechá ukradnúť a podľa neho by mohlo byť aj viac. Občania cez 

neho odkazujú, že dôležitejšie by boli cesty a chodníky, kanalizácia, telocvičňa. Nikto nedal súhlas na to, aby 

pred obecným úradom bola spravená rekonštrukcia spevnenej plochy. 

A.I.Baranyaiová pripomienkovala, že tento projekt je v záujme rozvoja našej obce a vidienskeho turizmu.  

Preto máme v projekte aj  opravu strechy sedliackeho domu. 

I.Krecsmer poznamenal, že na to nepotrebujeme žiadny projekt, to by sme mohli opraviť aj z vlastných 

zdrojov. Už štyri roky hovorí o vlastnom obecnom podniku s vlastnými občanmi, pre našich občanov, 

odborníkom by sme zabezpečili prácu. 

Na otázku kedy bol vypracovaný projekt zo strany Št.Tótha, prednosta obecného úradu odpovedal, že dňa 

28.9.2016 obecné zastupiteľstvo  odhlasovalo také uznesenie ktoré znelo takto:  

Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

A/  schvaľuje  

Návrh realizácie projektu s názvom  "Ekoturizmus v obciach Kamenín a Héreg" v prípade získania 

podpory z Programu spolupráce INTERREG VA Slovenská republika – Maďarsko sumu 153786,00 €. 

 

B/ schvaľuje 

 

Zabezpečenie spolufinancovania vo výške 5 % z celkových oprávnených nákladov projektu, t.j. 

7689,30 €. 

 

Toto uznesenie bolo potrebné k tomu, aby tento projekt bol podaný. Bol vypracovaný niekedy 

v r.2016, čakali sme na odpoveď, preto sme ho nemali zapracovaný v rozpočte. Zmluva bola 

podpísaná ku dňu 31.1.2018 v Budapešti a obec obdŕžala podpísané zmluvy niekedy  v mesiaci 

február. Odvtedy je teraz prvý krát obecné zastupiteľstvo a preto sme len teraz mohli predložiť zmenu 

rozpočtu. Úprava rozpočtu má dve strany. Na jednej strane sú príjmy a na druhej strane sú výdavky. 

Kapitálové príjmy -  grant INTERREG – 80 % z rozpočtu EU, 15% zo štátneho rozpočtu, 5% 

spolufinancovanie  a na druhej strane medzi výdavkami je súčet týchto súm ak sa uskutoční  tento 

projekt. 

Hlavný kontrolór k tomu dodal, že majú pred sebou taký rozpočet, ktorý obsahuje samé voloviny, ale 

zákon nepozná také niečo, že prekročenie rozpočtu. Takže tento človek za rok 2016 za porušenie 

rozpočtových pravidiel bude platiť min.220 000,00 €. „Kradneme a podvádzame“ vyslovil sa p.hlavný 

kontrolór. Rozpočet sa môže meniť len  rozpočtovými opatreniami. Táto je tabuľka o ničom. Nie je 

predložený žiadny návrh.   

Št.Tóth sa opýtal, o čom je ten rozpočet? 

Odpoveď na to zo strany prednostu obecného úradu poslanci prerušili. 
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P.Tungli konštatoval, že poslancov tento rozpočet nezaujíma, poslanci by potrebovali zvlášť rozpísaný 

rozpočet na projekt.     

Prednosta OU na to odpovedal, že v tej časti rozpočtu v ktorej sú kapitálové príjmy kde dostaneme 

peniaze tých 95 % a k výdavkom pridáme 5 % takže, keď len tú časť chcú poslanci odhlasovať čo sa 

týka projektu, čiže 2 riadky v kapitálových príjmoch a 3 riadky vo výdavkovej časti tak nech si 

odsúhlasia len tú časť. 

P. Tungli si žiadal zvlášť vypracovaný rozpočet len  na projekt INTERREG.  

Št.Tóth dodal, že on potrebuje vypracovanú dokumentáciu a na prehliadnutie potrebuje viac času. 

Potom  určil podmienky k tomu aby odhlasovali celý projekt a to  

- zvlášť vpracovaný rozpočet len  na projekt INTERREG 

- postup ako bude prevedená stavba  

- preklad zmluvy  

Návrh úpravy rozpočtu tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Uznesenie č. 423/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

    

  A) odročuje  

 

   úpravu rozpočtu obce Kamenín č.1 na rok 2018, kým hlavnému kontrolórovi nebudú predložené 

doklady na kontrolu  za r.2017. 

 

 

K bodu 6: Návrh – Všeobecné záväzné nariadenie obce Kamenín č. 2/2017  o zavedení 

a poskytovaní  elektronických služieb 

__________________________________________________________________________________ 

Návrh – Všeobecné záväzné nariadenie obce Kamenín č. 2/2017  o zavedení a poskytovaní  

elektronických služieb bolo predložené poslancom v dostatočnom časovom predstihu. 

Pripomienky : 

T.Dávid poznamenal, že on je toho názoru, že všetko vybavuje prednosta obecného úradu, ale nikde 

nevidí jeho podpis. 

Št.Tóth,  požiadal prednostu OU o dopracovanie VZN tak, že dokumenty ktoré prídu cez el.schránku 

len vtedy budú platné, keď budú  podpísané elektronickým  podpisom.  Ďalej ešte jeden bod, aby 

každý dokument, ktorý bude zverejnený na el. úradnej tabuli bol aj fyzicky  v papierovej forme 

zverejnený na úradnej tabuli, ak budeme mať oficiálnu tabuľu. 

 

Uznesenie č. 424/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

  

    A) schvaľuje 

 

Všeobecné záväzné nariadenie obce Kamenín č. 2/2017  o zavedení a poskytovaní elektronických 

služieb. 

 

 

 

Hlasovanie: 

                    Počet poslancov:  7 A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, L.Neznánský, I.Szűcs, Št.Tóth,   

                                                     P.Tungli  

                                  prítomní:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                  

                                            za:   2  A.I.Baranyai, I.Szűcs 

                              proti:   3  T.Dávid, I.Krecsmer, Št.Tóth   

                                 zdržal sa:   1  P.Tungli 
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L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

                 

K bodu  7: Návrh – žiadosť o prevod vlastníckych práv k nehnuteľnostiam – Csudaiová A. 
Pripomienky neboli. 

 

Uznesenie č. 425/2018 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kameníne zo dňa 09.03.2018  
 

 

OZ   s c h v a ľ u j e : 

 

A:  v zmysle § 9 ods. 2 písm. a) a c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov spôsob prevodu majetku obce priamym predajom, a to:  

 

 geometrický plánom č. 84/2017, vyhotoveným: Ing. Peter Pavlík, dňa 12.09.2017, 

úradne overeným dňa:13.09.2017 pod č. 1104/2017 vytvorenú parcelu označenú ako 

diel 1 o výmere 4 m
2
, ktorá vznikla oddelením od parcely reg. „C“ KN č.: 977/2, druh 

pozemku – zastavané plochy o výmere 107 m
2
, teda predmetom prevodu je majetok 

obce: 

 

‒ novovytvorený diel 1 parcely reg. „C“ KN č.: 977/2, druh pozemku – zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 4 m
2
, 

 

v prospech:  

1, Alžbeta Csudaiová, rod. Juhászová, nar.: 17.12.1964, r.č.: 646217/6160, 

bytom: Levická cesta 484/136, Hronovce, SR 

2, František Juhász, rod. Juhász, nar.: 31.12.1969, r.č.: 691231/6939, bytom: č. 

domu 192, Kamenín, SR, štátne občianstvo: SR 

3, Erika Juhász, rod. Juhász, nar.: 30.05.1985, r.č.: 855530/7244, bytom: 

Mederská 832/27, Nové Zámky, SR, štátne občianstvo: SR 

4, Gergely Juhász, rod. Juhász, nar.: 20.06.1988, r.č.: 880620/7234, bytom: 

Mederská 832/27, Nové Zámky, SR, štátne občianstvo: SR 

 

  každý o veľkosti spoluvlastníckeho podielu ¼ k celku. 

 

B:  schvaľuje v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

v znení neskorších predpisov zmluvný prevod vlastníctva obce – kúpnou zmluvou:  

 

 geometrický plánom č. 84/2017, vyhotoveným: Ing. Peter Pavlík, dňa 12.09.2017, 

úradne overeným dňa:13.09.2017 pod č. 1104/2017 vytvorenú parcelu označenú ako 

diel 1 o výmere 4 m
2
, ktorá vznikla oddelením od parcely reg. „C“ KN č.: 977/2, druh 

pozemku – zastavané plochy o výmere 107 m
2
, teda predmetom prevodu je majetok 

obce: 

 

‒ novovytvorený diel 1 parcely reg. „C“ KN č.: 977/2, druh pozemku – zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 4 m
2
, 
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v prospech:  

1, Alžbeta Csudaiová, rod. Juhászová, nar.: 17.12.1964, r.č.: 646217/6160, 

bytom: Levická cesta 484/136, Hronovce, SR 

2, František Juhász, rod. Juhász, nar.: 31.12.1969, r.č.: 691231/6939, bytom: č. 

domu 192, Kamenín, SR, štátne občianstvo: SR 

3, Erika Juhász, rod. Juhász, nar.: 30.05.1985, r.č.: 855530/7244, bytom: 

Mederská 832/27, Nové Zámky, SR, štátne občianstvo: SR 

4, Gergely Juhász, rod. Juhász, nar.: 20.06.1988, r.č.: 880620/7234, bytom: 

Mederská 832/27, Nové Zámky, SR, štátne občianstvo: SR 

 

 každý o veľkosti spoluvlastníckeho podielu ¼ k celku 

za kúpnu cenu vo výške 14,- €. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 

 

Počet poslancov:        7 

Počet prítomných:     6 

Hlasovanie za:           6 

Hlasovanie proti:       0 

Zdržal sa:                   0        

 
L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

 

 
K bodu 8: Správa hlavného kontrolóra 

 
Starosta obce poprosil hlavného kontrolóra obce, aby  prečítal svoju správu. Správa hlavného 

kontrolóra tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Pri komentovaní svojej správy hlavný kontrolór obce s urážlivými slovami (podvodníci a zlodeji) 

pomenoval starostu obce a zástupkyňu starostu obce, ktoré si pani A.I.Baramyai  aj vyprosila 

a spochybnila možnosť kradnutia, keď po prvé  na účte obce je viac ako 200 000,00 €, po druhé 

otázkou je, že kto z nás ukrátil obec o finančné prostriedky. Totiž to, aby riaditeľ základnej školy bol 

odvolaný a prepustený z pozície riaditeľa  bolo na podnet hlavného kontrolóra. Prvý súdny spor bol 

úspešný na strane riaditeľa a keď náhodou aj druhý súdny spor bude úspešný na strane riaditeľa, tak 

obec nemalé  peniaze bude musieť vyplatiť za odškodné. Takisto, nebolo úspešné ani podanie 

trestného oznámenia na SC Kamenín. Takže zlodejov treba hľadať inde. 

T.Dávid  sa opýtal ohľadom budovy Zväzarmu zástupkyňu starostu obce, na základe čoho sa rozhodla 

tak, ako je v rozsudku Okresného súdu uvedené. Pani Zástupkyňa na to odpovedala , že sa rozhodla 

v záujme obce. Podľa jej vedomia spor nie je ukončený. Po ukončení sporu zástupkyňa povedala, že 

podrobne podá informáciu zastupiteľstvu ako aj občanom obce.  

 

Uznesenie č. 426/2018 

 
Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

 

A) berie na vedomie 

 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kamenín za rok 2017. Správa tvorí prílohu  

tohto uznesenia. 
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K bodu 9:  Delegovanie nových zástupcov zo strany zriaďovateľa do Rady školy a do Rady školy 

pri MŠ  Kamenín      

__________________________________________________________________________________ 

K tomuto bodu mal pripomienky poslanec p.Tungli, ktorý  poznamenal, že doteraz medzi zástupcami 

boli delegovaní dvaja poslanci a dvaja spomedzi zamestnancov. Starosta na to odpovedal, že tento 

návrh podala  riaditeľka ZŠ. Podľa Št.Tótha  a T.Dávida o tom  nerozhoduje riaditeľka a T. Dávid sa 

ešte opýtal, že prečo len teraz bol im doručený tento návrh, keď už v decembri vedeli o zániku 

mandátu členov Rady školy .  

 

Uznesenie č. 427/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

  

A)  odročuje 

 

 Delegovanie nových zástupcov zo strany zriaďovateľa do Rady školy na funkčné obdobie 

19.02.2018-19.02.2022  a do Rady školy pri MŠ Kamenín.  

 

K bodu 10: Žiadosť o vydanie povolenia na užívanie verejného priestranstva 

Žiadosť podalo Kamenínske občianske združenie DĽT o vydanie povolenia na užívanie verejného 

priestranstva v Kameníne č.71  za účelom krátkodobého  využitia verejného priestranstva na podujatie 

organizované vo dvore a v záhrade na poskytnutie služieb ako predajný stánok, nafukovacia atrakcia 

atď. dňa 5. mája 2018.  

 

Uznesenie č. 428/2018 
Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

 

A) súhlasí 

 

So žiadosťou o vydanie povolenia pre Kamenínske občianske združenie DOM ĽUDOVÝCH 

TRADÍCII na užívanie verejného priestranstva.  

 

 

 

Hlasovanie: 

                    Počet poslancov:    7  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, L.Neznánský, I.Szűcs, Št.Tóth,   

                                                        P.Tungli  

                                  prítomní:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                  

                                            za:   6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                   

                            proti:   0 

                                 zdržal sa:   0 

                                                                 

 

L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

 

K bodu 12: Prijatie dvoch členov do Komisie VO 

Št. Tóth navrhol, zvýšenie počtu členov na verejné obstarávanie a to o dvoch členov zo strany 

občanov. Navrhol Zoltána Jarábeka a Tamása Neznánskeho. 

 

Členovia komisie na verejné obstarávanie: 

Ing.František Podhorský – hlavný kontrolór 

Imrich Krecsmer - poslanec 

Tibor Dávid – poslanec 

Zoltán Jarábek - obyvateľ 

Tamás Neznánsky  - obyvateľ 
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Uznesenie č. 430/2018 

Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

  

    A) schvaľuje 

 

Prijatie z radov občanov dvoch členov do“ Komisie verejného obstarávania“ menovite Zoltána 

Jarábeka a Tamása Neznánszkeho. 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

                    Počet poslancov:    7  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, L.Neznánský, I.Szűcs, Št.Tóth,   

                                                        P.Tungli  

                                  prítomní:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                  

                                            za:   6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                   

                            proti:   0 

                                 zdržal sa:   0 

                                                                 

 

 

L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

 

 

K bodu 11: Návrh zriadenia mandátovej komisie 

Št. Tóth navrhol zriadenie mandátovej komisie s takým cieľom, aby  pri strate mandátu mohla komisia 

dohliadať na priebeh nástupu náhradníka. 

 

Uznesenie č. 429/2018 

Obecné zastupiteľstvo v Kameníne 

  

    A) schvaľuje 

 

Zriadenia „Mandátovej komisie“. 

 

 

Hlasovanie: 

                    Počet poslancov:    7  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, L.Neznánský, I.Szűcs, Št.Tóth,   

                                                        P.Tungli  

                                  prítomní:  6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                  

                                            za:   6  A.I.Baranyai, T.Dávid, I. Krecsmer, I.Szűcs, Št.Tóth, P.Tungli                                                                                                                                   

                            proti:   0 

                                 zdržal sa:   0 

 

 

L.Tóth tiež hlasoval, ale jeho hlas nebol započítaný. 

 

K bodu 13: Rôzne – interpelácie poslancov 

Starosta obce prečítal 

 - žiadosť od OZ Camend o vydanie povolenia na umiestnenie pamiatkových tabúľ  venovanej pre 

rodiny presídľované z Kamenína do Čiech a do Maďarska v roku 1947 na nehnuteľnosti v území: 

Dom ľudových tradícií v Kameníne.  

Št.Tóth pripomienkoval, že podľa neho poslanci nemajú s tým nič spoločné. Nech na to dá súhlas 

starosta obce vo forme zmluvy. 
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A.I.Baramyai navrhla vhodnejšie umiestnenie  pamiatkovej tabule buď do parku pred Obecným 

úradom, alebo ku kostolu na pravú stranu. Ďalej navrhla aj prekontrolovanie menného zoznamu 

historikom.  

- žiadosť o pomoc od obyvateľa Juraja Zsoka a manželky, ktorí  žiadajú spoluprácu obce ohľadom 

spore so susedom.  

Pripomienky k tomu poslanci nemali, starosta obce dal pokyn prednostovi na napísanie odpovedi. 

- žiadosť od Združenia za kultúru a turizmus Búč, ktoré žiadajú podporu na brožúru o ľudových 

krojoch. Starosta obce k tomu dodal, že obec nemôže poskytovať podpory pre iné obce. 

- žiadosť od obyvateľky Heleny Bertókovej, ktorá  žiada finančnú pomoc 150,00 € na kúpu okrasných 

kríkov na obnovenie parku pred sochou Nepoškrvnenej Panny Márie.  

Št.Tóth pripomienkoval, že obyvateľovi nemôžeme poskytnúť finančné prostriedky, nech obec zakúpi  

tie okrasné kríky a ostatné si zariadi ona.   

- žiadosť od obyvateľky  Gizely Kakurdovej, ktorá  žiada zabezpečenie vyššieho oplotenia zo strany 

školy nakoľko lopty veľmi často dopadajú do jej záhrady a žiada o opravu cesty pred jej domom.  

I.Krecsmer navrhol, aby pani riaditeľka školy to riešila s pani Kakurdovou. 

 

Št.Tóth prečítal uznesenia Obecného  zastupiteľstva v Kameníne 

  

Bod č.  

5 Návrh úpravy rozpočtu obce Kamenín č. 1  na rok 2018 – odročené s úlohami a to 

              a) predložiť všetky dokumenty súvisiace s projektom INTERREG Kamenín-Héreg 

              b) rozpočtové opatrenie len na projekt INTERREG Kamenín-Héreg 

6.    Návrh – Všeobecné záväzné nariadenie obce Kamenín č. 2/2017  o zavedení a poskytovaní          

       elektronických služieb – neschvaľuje  

7.    Návrh – žiadosť o prevod vlastníckych práv k nehnuteľnostiam – Csudaiová A. schvaľuje 

8.    Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce – berie na vedomie 

9.    Delegovanie nových zástupcov zo strany zriaďovateľa do Rady školy a do Rady školy pri MŠ 

       Kamenín - odročené      

10.  Žiadosť o vydanie povolenia na užívanie verejného priestranstva - súhlasí 

11.  Prijatie dvoch členov do Komisie VO – zvýšiť počet o 2 osoby  menovite  Z.Jarábek          

        a T.Neznánsky - – schvaľuje 

12. Zriadenia „Mandátovej komisie“ – schvaľuje 

13. Obnovenie parku „Mária szobor“ – schvaľuje 

 

 

T.Dávid sa spýtal starostu obce,  či v r. 2017 obec uhradila pohrebné náklady na 2 osoby, konkrétne na 

neb Benefi Pavel a neb.Nágel Jozef?  Starosta na to odpovedal, že za neb. Benefi Pavel sú 

vysporiadané pohrebné náklady a za neb. Nágel Jozef  sa presne nepamätá, ale vyjadrí sa na budúcom 

zastupiteľstve. 

 
K bodu 14:  Diskusia 

Prihlásila sa obyvateľka obce p.H.Bandorová, ktorá sa opýtala starostu ohľadom znaleckého posudku 

o jej pozemku, na ktorú starosta odpovedal, že áno bol za znalcom, ale kvôli neprítomnosti znalca sa 

nestretli, ale ako náhle bude mať cestu do Štúrova, tak to vybaví.  

Ďalej do diskusie sa prihlásil obyvateľ obce J. Tóth, ktorý konštatoval, že zriedka sa zúčastní na 

obecnom zastupiteľstve, ale stále sú len hádky, nedorozumenia, nič sa nerobí ohľadom rozvíjania obce 

a opýtal sa, či obecné zastupiteľstvo je v záujme občanov  obce, alebo občania sú v záujme obecného 

zastupiteľstva ? 

Poslankyňa OZ na to odpovedala, že obecné zastupiteľstvo je v záujme občanov obce a zastupiteľstvo 

by malo urobiť všetko preto, aby občanom  vyhovelo.  

Nech páni poslanci aj starosta sa vzdá mandátu. Nič nevieme, čo sa deje v obci- povedal p.Toth J.    

Potom dostal slovo obyvateľ obce L.Tóth, ktorý sa opýtal pani A.I.Baranyai , že v terajšom období aká 

je výška honoráru, lebo voľakedy podľa Svätého písma bolo tridsať strieborných mincí. 

Poslanec T. Dávid poznamenal, že v okolitých menších obciach sa uchádzali o menšie projekty ako 

napr. obnova kultúrneho domu alebo obnova materskej školy atď. Naša obec sa neuchádzala o žiadny 
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projekt, ale prečo? Ani na kamerový systém, hoci sme to už dávno  žiadali. Máme prednostu, vraj na 

to, aby sa on uchádzal o projekty. 

Starosta obce vysvetlil prítomným, že na obnovenie kultúrneho domu sme podali dvakrát projekt, na 

kamerový systém tiež. V okolitých menších obciach boli výzvy len do 1000 obyvateľov. Nič iné 

nerobí okrem toho, že týždenne chodí na vyšetrovania doobeda do Nových Zámkov po obede do 

Štúrova na vyšetrovanie, ale sleduje aj výzvy. Obec má vypracovaný projekt na chodník.  Teraz má 

podaný projekt na skrášlenie parku pred obecným úradom na 5000,00 €.  

E.Bartiová obyvateľka obce a predsedkyňa ZO CSEMADOK-u zdôrazňovala poslancom OZ, že sa 

veľmi hanbí za nich pred starostom obce Héreg, lebo ho veľmi dobre pozná. Netreba mať rád starostu, 

ale poslancov volilo obyvateľstvo obce Kamenín. Navrhla poslancom, aby neútočili na osobu starostu 

obce, aby si sadli s ním a našli vhodné  riešenie na spoluprácu. V obci Kamenín sa vôbec nerozvíja 

nič. Poznamenala, že obec potrebuje aj opravu strechy na sedliackom dome aj pódium , vežu aj 

prístrešky pri zvieratách, lebo turisti, ktorí navštevujú našu obec, sú zvedaví aj na naše kroje a na naše 

zvyky, ďalej majú záujem aj o naše zvieratá. A na margo hlavného kontrolóra dodala toľko, že slová 

zlodeji a klamári sú veľmi nevkusné, nech ich používa tam, kde sa mu zachce, ale na zastupiteľstve 

nemôže hanobiť nikoho. 

 

K bodu 15: Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil 30. zasadnutie obecného zastupiteľstva 

o 21,05 hod. 

 

  

Zapísala:  Szűcsová Mária          ......................................... 

  

Prednosta OcÚ Ing.Ágh Peter    ......................................... 

                                                                 

                                                                                

                                                                           ---------------------------------------------- 

                                                                                                 Jozef Grman                                                                               

                                                                                                 starosta obce 

 

Overovatelia: 

Anna Ilona Baranyai    ............................................. 

 

Pavol Tungli                 .............................................    

 
 

 


